

桃園行政處公告

114 學年度第 2 學期教職員專車時刻表(本時刻表自 115 年 2 月 24 日起實施)

台北校區 ↔ 桃園校區

起訖	台北校區 → 桃園校區	桃園校區 → 台北校區
時間	1. 06：50 (九久)劍潭捷運站 1 號出口 2. 07：05 (九久)台北車站-天成飯店(勝大莊前) 3. 08：00 (九久)校區停車場(!備註 1) 4. 09：10 (九久)劍潭捷運站 1 號出口(*備註 1) 5. 11：30 (九久)劍潭捷運站 1 號出口 6. 13：50 校車(!備註 1) 7. 14：50 (九久)劍潭捷運站 1 號出口	1. 08：00 (九久)CC 樓 2. 10：20 (九久)CC 樓 3. 12：10 (九久)CC 樓(往菜寮各站至台北車站，最終站至劍潭捷運站) 4. 13：50 (九久)CC 樓 5. 15：50 (九久)CC 樓 6. 16：50 校車及(九久)CC 樓(!備註 1)(九久僅至劍潭捷運站)
備註	<p>乘車位置</p> § 台北校區:行政大樓(A 樓)旁停車場 § 劍潭捷運站:1 號出口(往中山北路方向) § 台北車站:勝大莊(忠孝西路一段 25 號) § 桃園校區:資訊網路大樓(CC 樓) <p>備註</p> 1、* :因路況可能會造成延遲!/:此交通車兼接送校區間公務文件 2、本時刻表於學校休假日不發車。 3、為了更有效地利用校園交通資源,當教職員交通車不敷使用時,請善用學生交通車,並於乘車前前往第一宿舍前走廊的售票機購票,感謝您的理解與合作。 4、班車如延誤超過 15 分鐘或有疑問,請聯繫九久通運-聞經理 (02)8923-8822、0931-158-345,或總務組-吳惠子老師 (03)350-7001 分機 3706。	

桃園校區 ↔ 桃園火車站

【麗華大飯店(原中山大飯店)-桃園區復興路 81 號】

起迄	桃園校區 → 桃園火車站	桃園火車站 → 桃園校區
時間	14：50 校車	1. 07：50 (桃客) 2. 15：05 校車
備註	本時刻表於學校休假日(含寒暑假)不發車。	

台北校區 ↔ 基河校區 (校車)

起迄	台北校區 → 基河校區	基河校區 → 台北校區
時間	1. 10：40(!備註 2) 2. 12：40(!備註 2) 3. 14：40(!備註 2)	1. 11：00(!備註 2) 2. 13：00(!備註 2) 3. 15：00(!備註 2)
備註	1、本時刻表於學校休假日(含寒暑假)不發車。 2、! : 此交通車兼接送校區間公務文件。	

桃園行政處公告

2025-26 AY 2nd Semester Faculty and Staff Bus Schedule

(Schedule effective from Feb. 24, 2026)

MING CHUAN UNIVERSITY TAIPEI CAMPUS ↔ TAOYUAN CAMPUS

Departure	Taipei Campus → Taoyuan Campus	Taoyuan Campus → Taipei Campus
Time	<ol style="list-style-type: none"> 06:50 (Jiujiu Bus) at Exit 1 of MRT Jiantan Station 07:05 (Jiujiu Bus) Taipei Main Station-Cosmos Hotel(in front of Kanders Art Store) 08:00 (Jiujiu Bus) at Campus Parking Lot (!Note 1) 09:10 (Jiujiu Bus) at Exit 1 of MRT Jiantan Station (*Note 1) 11:30 (Jiujiu Bus) at Exit 1 of MRT Jiantan Station 13:50 School Bus (!Note 1) 14:50 (Jiujiu Bus) at Exit 1 of MRT Jiantan Station 	<ol style="list-style-type: none"> 08:00 (Jiujiu Bus) CC Building 10:20 (Jiujiu Bus) CC Building 12:10 (Jiujiu Bus) CC Building (Jiujiu Bus stops at all bus stops from Cailiao to Taipei Main Station and terminates at MRT Jiantan Station) 13:50 (Jiujiu Bus) CC Building 15:50 (Jiujiu Bus) CC Building ! 16:50 School Bus and (Jiujiu Bus) CC Building(Jiujiu Bus terminates at Jiantan MRT Station)
Notes	<p>Waiting zone: §Taipei Campus Parking lot next to the Administration Building (A); MRT Jiantan Station Exit 1 (on Zhongshan N. Road Side); Taipei Main Station Kanders Royal Art (No. 25, Sec. 1, Zhongxiao W. Rd.); Taoyuan Campus Computer Network Building (CC)</p> <p>Notes:</p> <ol style="list-style-type: none"> * : Delays may occur due to road conditions. / !: This bus also delivers official documents. There will be no buses on University holidays. To optimize the use of campus transportation resources, when faculty and staff bus is not available, please make use of the student bus. Tickets can be purchased in advance at the vending machine in front of Dormitory 1 on Taoyuan Campus. Thank you for your understanding and cooperation. If the bus is late for more than 15 minutes, or regarding any problem, please contact (02)8923-8822 or 0931-158-345 for Manager Wen of Jiujiu Bus Company, or (03)350-7001 Ext.3706 for Wu, Hui-Tzu in Taoyuan General Affairs Section, 	

MING CHUAN UNIVERSITY TAOYUAN CAMPUS ↔ TAOYUAN TRAIN STATION

(Li Hua Hotel (formerly Chung Shan Business Hotel) - No. 81, Fuxing Rd., Taoyuan Dist., Taoyuan City)

Departure	Taoyuan campus → Taoyuan train station	Taoyuan train station → Taoyuan campus
Time	14:50 School bus	<ol style="list-style-type: none"> 07:50 (Taoyuan Bus) 15:05 School bus
Notes	There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacations).	

MING CHUAN UNIVERSITY TAIPEI CAMPUS ↔ JIHE COMPLEX (SCHOOL BUS)

Departure	Taipei campus → Jihe complex	Jihe complex → Taipei campus
Time	<ol style="list-style-type: none"> 10:40(!Note2) 12:40(!Note2) 14:40(!Note2) 	<ol style="list-style-type: none"> 11:00(!Note2) 13:00(!Note2) 15:00(!Note2)
Notes	<ol style="list-style-type: none"> There will be no buses on University holidays (including winter and summer vacations). ! : This bus also delivers official documents. 	